
  
 
                                      
                                      PROCES-VERBAL, 
 
 
 Încheiat azi 28.10.2010 orele 1200 cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
octombrie , conform convocatorului înregistrat la nr. 3512/22.10.2010. 
 La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul 
local , dl.Todosiea fiind absent motivat  . 
 Doamna secretar intreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul 
verbal al şedinţei anterioare.Nefiind procesul verbal este supus spre aprobare şi este 
aprobat cu unanimitate de voturi. 
 Dl.preşedinte Nicolae Ion prezintă ordinea de zi pe care o supune spre 
aprobare şi care este aprobată cu unanimitate de voturi. 

   1.Proiect de hotărâre cu privire rectificarea bugetului local 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Ciulei Bogdan Nicu Ştefănuţ 
            2.Proiect de hotărâre cu privire stabilirea taxelor speciale pentru anul 2011. 
                               Iniţiator: primar 
                              Raportează: Gheorghe Ioana 

      3.Proiect de hotărâre privind aplicarea la „Programul vizând protecţia  
resurselor  de apă, sisteme integrate de  alimentare cu apă, staţii de tratare, 
canalizare şi staţii de epurare,” 
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Alexandru Dana Alexandra 
               4.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea planului de ocupare a  
                               Iniţiator: primar 
                               Raportează: Andronie Gabriela 
                 5.Discuţii,întrebări,interpelări.   
 Dl.Ciulei prezintă referatul cu privire la rectificare bugetului. 
 Dl.Niţi:Ce prevăd investiţiile la şcoală? 
 Dl.primar:Să vă înscrieţi la cuvânt. 
 Dl.Alexe:Cheltuieli administrative. 
 În continuare se prezintă referatele,după care se fac înscriei la cuvânt.Se 
înscrie dl.Alexe,lista rămânâd deschisă. 
 Dl.Alexe:După cum stiţi,s-au făcut două rectificări de buget,una pentru banii 
de pod,,care este binevenită pentru finalizarea lucrărilor începute în anul 2006,iar 
cea de-a doua pentru şcoală. 
 M-aş opri la taxele speciale pentru anul 2011.În comisii am discutat faptul că 
la nivelul primăriei există personal suficient pentru a se elibera documente prompt 
atât din arhivă,cât şi din alte compartimente.La oraşe se practică,dar acolo e un 
volum mare de activitate şi zic că la nivel de comună să nu le considerăm ca taxe 
de urgenţă.Cu restul sunt de acord. 
 Dl.Săndulescu:Cu suma de 495 mii lei trebuia făcută o informare în care să 
se specifice ce sume au fost cheltuite până acum,în ce stadiu se află această majoră 
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 investiţie şi de ce sume mai avem nevoie pentru finanlizare.Aceşti bani sunt pentru 
sumele restante,mai rămân bani pentru efectuarea lucrărilor în comtinuare şi ce 
sume mai trebuie? 
 Dl.Ciulei:Aceşti bani... 
 Dl.Săndulescu:Nu vorbi peste mine.Consider că aşa era corect să ne 
informezi.Ne întreabă şi pe noi lumea şi nu ştim ce să zicem.Venim la 
şedinţe,suntem de acord cu proiectele de hotărâri,ne luam banii şi la revedere. 
 Cu privire la cei 20 mii lei pentru şcoală am înţeles ceva,iar din convorbirile 
d-lui vice reiese altceva.Spuneţi-le pe nume ,s-a facut o investitie şi trebuie acoperit 
contractul acesta sau sunt lucrări de întreţinere,combustibili,cheltuieli materiale şi 
dacă aveaţi în vedere această problemă trebuia să specificaţi că aveţi de achitat 
clienţii care au facut lucrări în suma de 20 mii lei. 

Pentru canalizare, ar fi un lucru major pentru ridicarea nivelului de civilizaţie 
la comuna Cungrea.Infrastructura,lucrările de canalizare şi apa ridică potenţialul 
unei comune.Dacă ai aceste utilităţi , te includ într-un trai decent.Sunt de acord cu 
cota de 5% pentru cofinanţarea investiţiei.Cu taxele speciale aş vrea să fac referire 
că pe cetăţenii din această comună trebuie să-i deservim cum trebuie.Aparatul de 
specialitate din subordinea primarului trebuie să fie în slujba cetăţeanului.De ce  
mai percepem aceste taxe de urgenţă,când oamenii sunt săraci?Cât este taxa pentru 
eliberarea unei adeverinţe acum d-na secretar? 

D-na secretar:1 leu. 
Dl.Săndulescu:Zic să mergem pentru eliberarea adeverinţelor la persoane 

fizice tot aşa,iar la persoanele juridice 10 lei,iar pentru certificatele fiscale ,4 lei la 
persoanele fizice si 10 lei la persoanele juridice.Să mai percepem taxe pentru 
certificare documente?Aţi căutat mult pe software să scoateţi această taxă!Dacă am 
avea şi o recunoaştere notarială sau juridică,dar dacă dai 15% spor unui salariat să 
caute în arhiva de ce să mai percepi o altă taxă în plus?Nu sunt de acord cu 
celelalte taxe!Acestea să fie 0.Referitor la arhiva CAP nu este organizată şi 
gestionată corespunzător.Când eram viceprimar,d-na secretar şi d-na Alexe au 
învăţat ceva.Acum e la dl.Preduţ Liviu,care zic că trebuie ajutat pentru că munca 
prestată  în CAP nu ştie să o caute şi să-i dea omului drepturile.E greu şi pentru 
mine după 20 de ani să mai ştiu că unul a lucrat cu carte de muncă şi altul la 
global.Ne facem de râs cu hartiile care ajung la Slatina. 

Dl.primar:Noi am avut o firmă care a pus arhiva la punct. 
Dl.Săndulescu:Şi cea de la CAP a fost pusă la punct.Dacă merg acum şi 

solicit o adeverinţă din anul 1991,după apariţia Legii nr.18/1991 sigur nu se gaseşte 
sau o parte este amestecată cu arhiva unităţii.În mandatul trecut a fost adusă o 
firmă pentru selectarea documentelor.Un cetăţean, dacă vrea un ştat de plată care 
are 50 de ani de viaţă ,să mergi la locul care trebuie. 

Referitor la adresa de la ANFP e facută legal şi nu avem decât să o aprobăm. 
Dl.primar:Cu podul mai avem o restanţă de aproximativ 5 miliarde lei pentru 

lucrari care au fost executate în decembrie 2008 şi au rămas cam 3 miliarde 
nedecontate.După aprobarea devizului general,că cererea iniţială era de 17 
miliarde,iar devizul ulerior nu a fost comunicat,au apărut modificări din cauza 
TVA care s-a majorat pentru lucrările rămase şi venim în plus cam cu un miliard. 



                                        -3- 
Dl.Săndulescu:Deci diferenţa se va folosi pentru lucrări în continuare? 
Dl.primar:Da. 
Dl.Săndulescu:Ce lucrări se vor face? 
Dl.Alexe:Rampele şi zidul de susţinere. 
Dl.primar:Şi asfaltul. 
Dl.Săndulescu:Se merge pe o plajă de ajustare la unghiuri? 
Dl.Alexe:Numai la sud. 
Dl.Popa:Ar trebui şi la nord. 
Dl.primar:O să vină dirigintele de şantier şi proiectantul să stabileascăcalea 

de acces care trece pe la dl.Oprea şi sub pod. 
Dl.Alexe:Intrarea de la şcoală se va muta. 
Dl.Săndulescu:Şi la nord? 
Dl.Alexe:Rămâne cum este. 
Dl.Săndulescu:Cu ce se va acoperi? 
Dl.primar:Cu asfalt. 
Dl.Popa:Podul e în discuţia consiliului local de 10-15 ani şi acum când 

suntem la terminare să nu o dăm peste cap să nu le convină urmaşilor noştri.Sunt 
de acord cu toate eforturile financiare ca  ambele rampe să se încadreze în limitele 
normale.La şcoală se poate merge 150 de metri. 

Dl.primar:Nu,doar 63 de metri. 
Dl.Popa:Se poate modifica proiectul.Se pot face poduri sub formă de U sau 

potcoavă şi noi nu putem face nimic la Oprea? 
Dl.Nicolae:Încurcă locuinţele. 
Dl.Popa:Nu trebuie ca lăţimea să fie ca la pod.Se poate îngusta.Trebuie să 

vină un specialis ,dar cred că Bălţoi o poate face.Un lucru bine început trebuie dus 
la capăt.Daţi-i bice, aduceţi constructorul să înceapă şi să terminăm măcar rampele. 

D-na secretar prezintă adresa Instituţiei Prefectului jud.Olt cu privire la 
revocarea HCL nr.65/2010. 

Dl.Popa cere permisiunea să părăsească şedinţa . 
Dl.Alexe:S-a ars pompa de la Mieşti şi dl.Preduţ Liviu doreşte să informeze 

consiliul local. 
Dl.Preduţ:Aş vrea să discutăm deschis şi să se consemneze în procesul 

verbal al şedinţei.Nu ştiu dacă dl.Săndulescu ştie ceva despre un protocol între 
primărie şi cei de la Petrom. 

Dl.primar:Există un contract de închiriere. 
Dl.Preduţ:M-ar interesa să ştiu cum procedăm pentru că de câte ori apelăm la 

Mărin Murguleţ spune ba că nu merge,ba că nu poate că e liber .Eu am făcut 
lucrările ca la carte.Sunt puţurile noastre şi e grav pentru cetăţenii din comună. 

Dl.Săndulescu:Reînnoiţi acel contract. 
Dl.primar:ei ne plătesc chirie pentru acest teren. 
Dl.Alexe:Poate există vreo clauză să ne deservească cetăţenii. 
Dl.Preduţ:Totul s-a făcut pe cheltuiala primăriei. 
Dl.Săndulescu:Puteţi să menţionaţi în contract să ne deservească 2 ore zilnic. 
Dl.primar:Aici sunt alte probleme. 
Dl.Preduţ:Zic să fim în regulă. 
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Dl.Săndulescu:Deci pompa cea nouă s-a ars.La ce adâncime este? 
Dl.Preduţ:La 90 de metri şi 20 de metri la luciu de apă.Ele normal nu au voie 

să se ardă,dar cred că a fost curentul întrerupt şi s-a ars. 
Dl.primar:E pompă care urcă apa,nu pompează. 
Dl.Preduţ:E de la curentul electric. 
Se supun la vot proiectele de hotărâri,care sunt aprobate cu unanimitate de 

voturi.Este aprobată şi revocarea HCL nr.65/2010.Se declară închise lurările 
şedinţei. 

 
                    Preşedinte,                             Secretar, 
                 Ion NICOLAE                    Gabriela ANDRONIE  

 


